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Afdelingsbestyrelsesmøde 14.06.2023 i beboerrummet Kørupvænget 23A 

Fremmødte: Bent-Ove, Vivi, Britta, Abdullahi, Sanne, Ali og Briand 

Afbud          : Ingen 

Q-Park. 

Der bliver færre parkeringspladser ledige på vores parkeringsområde. Der er 
mistanke/formodning om, at andre personer, som ikke bor i vore afdeling, benytter vores 
parkeringspladser. På den baggrund har bestyrelsen holdt en møde med en konsulent fra 
Q-Park og lavet en mulig løsning til indførelse af et samarbejdet med et parkeringsselskab, 
som vil blive fremlagt på afdelingsmødet d. 31 august. 

You See. 

Bent-Ove, Torben og Briand har endnu en gang haft møde med sælgeren fra YouSee for 
at få lavet en endelig foreningsaftale på vores eget system (Coax). Vi skal være minimum 
80% af beboerne, som tilslutter sig aftalen for, at vi kan opnå foreningsrabatterne. Der er 
blevet lavet en interesseundersøgelse, hvor 24% af beboerne har svaret. Resultatet af 
besvarelsen er : 

39 % har internet og TV-pakker i YouSee gennem foreningen. 

15 % har kun TV-pakker i Yousee gennem foreningen. 

17 % har kun internet i YouSee gennem foreningen. 

19 % har valgt andre udbyder. 

10 % vil gerne være med, hvis de kan opnå en foreningsrabat. 

Det er i øjeblikket svært at opnå en medlemsandel på 80%. Der arbejdes videre med 
mulige løsninger for, at vi stadig kan opnå samme foreningsfordele. 

Ladestandere. 

Der er blevet lavet et prisoverslag for etablering af el-ladestandere og en afregningsmodel 
i samarbejde med HomeCharge. Det kommer som forslag til afdelingsmøde den 31 
august. 

Afdelingsmøde. 

Starttidspunktet for afdelingsmødet er blevet ændret til kl. 17.00 i forhold til de foregående 
år. Der er valg af medlem til bestyrelsen – alle nuværende medlemmer genopstiller. 
Indkomne forslag skal være bestyrelsen i hænde senest 14 dage før afdelingsmødet. Der 
bliver serveret smørrebrød til mødet, derfor skal beboerne tilmelde sig. 

Grønt område. 

Der har været en del hændelser med at børn forsøger at sidde/stå på vore robot 
plæneklipper. En af robotterne har været til reparation for 1800.-. Desuden er kablet til 
robotten ved legepladsen blevet revet op(det ligger 4 cm nede i plænen). Det koster 4000.- 
at få genetableret. Hvis vi opdager, at det er vores beboere (børn), som er ansvarlig for 
det, vil regningen blive sendt videre til husstanden. 

Orientering Briand 

Bestyrelsen var til budgetmøde den 13/06 på Domhusgaarden. Det blev gennemgået af 
Pia. Det er klar til fremlæggelse til afdelingsmøde d. 31 august. 

Der skal laves en ny vejledning i affaldssortering, som skal sættes op på opslagstavlerne. 

Der er blevet fjernet mågereder for 3 gang i området på Ørnfeltvej og Ravnholdtvænget 4. 

Eventuelt. 

Næste møde er onsdag d. 1. august kl. 19.00 

Bestyrelsens ønsker beboerne en god sommerferie.  


